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Zápis ze školního parlamentu ze dne 4. 11. 2015, který zasedal v hudebně.    Řešili jsme
spoustu věcí od chování žáků, toalet, až po vydávání jídel v jídelně. Dnes se také oznámily
nové změny ve škole:
 
- v jídelně se zavedl samoobslužný salátový bufet
 
- některé třídy 2. stupně přišly s návrhem soutěží pro mladší žáky
  Také jsme projednávali anketu, kterou měli vzorně připravenou všechny třídy a zhodnocení je
následující:
   Co se nám líbí?  - školní areály 89%  - vybavení školy 85%  - bazén 80%  - pohoda 55%  -
všechno 42%
    
Co se nám nelíbí a přejeme si zlepšit?
 
- slušnost mezi vrstevníky a to i staršími a mladšími 98%
 
- výměna hlučných zářivek 78%
 
- nezodpovědné používání papírových ubrousků na WC 70%
 
- dataprojektory ve všech třídách 61%
    
Pozastavili jsme se také nad 
zbytečným plýtváním potravinami
 ve školní jídelně. Dle pana ředitele D. Kasana by se napravila spousta chyb tím, kdyby si každý
žák určil množství, které sní a nenechal si servírovat jídlo, o kterém ví, že mu nechutná a
odnese ho zpět nedojezené.
    
Zápis provedla 
 
Lucie Nováková 9.A
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